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TEORİK DERSLERDE YAŞANAN SORUN VE ÖNERİLER  

Öğrenciler, özellikle yüzyüze yapılan derslerden sonra online derslere geçişte zaman sorunu 

yaşadıklarını, öğleden sonraki derse evi uzakta olanların yetişemediği ve internet paketlerine ilişkin 

sıkıntı yaşadıklarını belirtmişlerdir. Yüz yüze yapılan derslerde ses ve mikrofon sorunu yaşandığını 

(Deontoloji, Evde bakım) özellikle arkada oturan öğrencilerin dersi duymakta zorlandıkları için ders 

katılımlarının olmadığını ifade etmişlerdir. Temel tıp bilimleri derslerini ebelik ile birlikte çok kalabalık 

ortamda aldıklarında derslerin  etkin geçmediğini belirtmişlerdir.  

Öğrenciler aynı zamanda İç Hastalıkları Hemşireliği ve Cerrahi Hastalıkları Hemşireliği derslerinin aynı 

dönemde olmasının onları zorladıklarını ifade etmişlerdir. Yüz yüze olan derslerde sınıf ortamında 

maskeli 200 öğrencinin dersleri almasının çok zor olduğunu sınıfın çok havasız kaldığını ve bu anlamda 

risk aldıklarını ifade etmişlerdir. İlk yardım dersini 1. ya da 2. sınıfta almak istediklerini belirtmişlerdir. 

Her ana dersten bakım planı hazırlamaktan zorlandıklarını ve hemşirelik süreci dersi açılmasını 

istediklerini söylemişlerdir.  

Çalıştaya katılan öğretim elemanları Online derslerin tek güne toplandığını o yüzden bazı seçmeli 

derslerde çakışmalar olabileceğini belirtmişlerdir.   

İlkyardım dersinin İç Hastalıkları Hemşireliği ve Cerrahi Hastalıkları Hemşireliği derslerini almadan 

uygun olmayacağı ama Eğitim komisyonu tarafından 2. sınıf için bir düzenleme yapılabileceği 

belirtilmiştir. Hemşirelik sürecine ilişkin 2. Sınıfta bu dersin seçmeli olarak verildiği bildirilmiştir.  

UYGULAMADA YAŞANAN SORUN VE ÖNERİLER  

Öğrenciler uygulamalara yönelik olarak rotasyonlarda bazı öğrencilerin aynı yerlerde uygulamaya 

çıktıklarını, öğle arası yarım saatin yeterli olmadığı, forma rengini değiştirmek istediklerini, Şehir 

hastanesinde giriş çıkış saatlerinin ve imzaya ayrılan sürenin kısa olduğunu, uygulamalarda sigorta 

yapılmasını ve ücret almak istediklerini, Çocuk Sağlığı ve Hemşireliği uygulamasında çok fazla bakım 

planı istendiğini, uygulama sırasında başlarına kaza geldiğinde ne yapmaları gerektiğini bilmediklerini, 

bakım planlarıyla ilgili geri bildirim almak istediklerini ve  bu toplantıların daha sık yapılmasını talep 

ettiklerini belirtmişlerdir. 

Öğretim elemanları bu sorunlara ve önerilere ilişkin öğle aralarının süresinin hastaneler tarafından 

belirlendiğini, uzun sürelerde öğrencilerin uygunsuz hareketlerde bulunduklarını, ama öğle arasıyla 

ilgili eğitim birimiyle tekrar görüşüleceği söylenmiştir. Yönetmelikte uygulama ders kapsamında para 

ödenmediği bu nedenle de para ödenmediği için sigorta yapılamadığı açıklanmıştır. Rotasyonlarla ilgili 

düzenlemelerle ilgili çalışılacağı bildirilmiştir. 

GENEL ÖNERİLER 

Öğrenciler fakülteyle ilgili genel önerilerde fiziki koşulların çok yetersiz olduğunu, malzeme eksikliği 

yaşadıklarını, (Tahta kalemi mikrofon), bahçede sportif ve sosyal faaliyet için yeterli alan olmadığını ve 



çevre planlaması yapılmasını bahçede üstü kapalı oturma alanlarını, peyzaj çalışmasını, yabani otların 

temizlenmesini istediklerini belirtmişleridir. Kantinin yetersiz olduğu ve pratik olarak atıştırmalık 

alabilmeleri için otomatik makinalar talep ettiklerini söylemişlerdir. Ayrıca tuvaletlerin temiz olmadığını 

ışıklarının yetersiz, kilitlerinin bozuk, tuvalet kağıdı ve sabun olmadığını bildirmişlerdir. Uygulamaya geç 

kaldıkları için ring talep ettiklerini söylemişlerdir.  

Öğretim elemanları tüm önerileriniz bizim için çok değerli olduğunu ve bu konular üzerinde 

çalışacaklarını bildirerek toplantıyı sonlandırmışlardır.  

 


